

I Nominees Standing for Board Election

■ STANDING FOR RE-ELECTION AS BOARD MEMBERS:



LIM KAH HOCK, PATRICK ■ Deacon (Elder-Designate)

Patrick is married to Lorene in 2003 and they have two daughters, Chloe and Phoebe. He works in an American company as global director for their specialty polymers business. In 1980, he prayed to receive Christ in Emmanuel Chapel, which was merged with Covenant EFC in 1989. He has served in various ministries in Covenant EFC and is currently the Board Chairman of New Life Community Services. He worships in BPJ Centre and joined the Board in 2015.



CHAN MUN BIN ■ Deacon

Mun Bin is married to Serene since 1997 and they have three children, Karis, Joshua, and Joel. He is a legal counsel of an international bank. He received Christ in 1990 and was followed up through the Cru ministry and the church. He has been with Covenant EFC since 1995. He currently serves as CGL in BPJ Centre and MPC mentor in the Family Life ministry. He joined the Board in 2019.



JAMES GARY A. K. SATCHY ■ Deacon

James is married to Anna and has two teenage children. He works as a Family Life Consultant for schools and organisations. James has been in Covenant EFC since 2011 and serves actively in missions as Chairman of the Missions Governing Board and a Bi-vocational Missionary to the South Asia region. He has been a Board member since 2019.



SEE WENG KEONG, IRWIN ■ Deacon

Irwin is married to Yingjie since 2014 and they have two children, Zoe and Aaron. Irwin runs a private education centre that specializes in General Paper & English tuition classes. He is also the founder of The Seed Initiative which provides seed funding and mentoring for meaningful social projects. He visited Covenant EFC and made it his home in 2008. Irwin serves as Zone Mentor in BPJ Centre and is a member of the Fundraising Task Group for Vision 2028 & Beyond. He joined the Board in 2019.

■ STANDING FOR ELECTION AS SECRETARY:



SIEW SOOK LING, MAVIS ■ Deaconess

Mavis is married to Wei Shing since 2000 and they have three children, Josiah, Amanda and Megan. She is the School Staff Developer at Qifa Primary School and works with her school leaders to drive and monitor professional development processes and outcomes for the school. She joined Covenant EFC in 2001 and served as a CGL for 10 years. She is currently serving as worship leader and involved in marriage mentoring together with her husband. She joined the Board in 2019.

■ STANDING FOR RE-ELECTION AS TREASURER:



TAN MENG SIA, NELSON ■ Deacon

Nelson is married to Cindy in 2005. He is an accountant by profession and currently works in an American MNC as the Regional Head of Finance for a business segment and Board Director for the Singapore entity. He received Christ in the mid-1980s and passionately served in Youth for Christ during his secondary school years. Nelson visited Covenant EFC in 2011 after returning from a work assignment in US. Since then, he has made Covenant EFC his home church and has been on the Board since 2017. Nelson is also a leader in a marketplace ministry outside Covenant EFC. He currently serves as a Zone Mentor in the East Centre and chairs the Finance Committee.

■ STANDING FOR ELECTION AS NEW BOARD MEMBERS:



GUOK SUAN CHOO ■ Deaconess

Suan Choo has been married to David since 1993. They have 2 children, Daniel and Samantha. Suan Choo is the General Counsel and Company Secretary of the Toppan Leefung Group, a multinational conglomerate headquartered in Singapore under Toppan Printing Co., Ltd which is listed on the Tokyo Exchange. Suan Choo previously served as the Secretary of the Board from 2004-2009, after which she served in the WEB ministry with David for 11 years. She currently serves in the TNG ministry mentoring a group of girls, and supports the Board as a member of the legal advisory team. She is also a director of ACK International Pte Ltd.



LOT TUCK SENG, JEREMIAH ■ Deacon

Jeremiah works in the Ministry of Defence. He holds a Master's Degree in International Public Policy from the School of Advanced International Studies, Johns Hopkins University and a Bachelor's Degree in Social Science from the National University of Singapore. A former Fullbright Scholar, Jeremiah got interested in philanthropic service after helping the homeless in Washington DC. He also served in Covenant EFC's Community Blessing Homework Corner initiative in Bukit Panjang and is an assistant cell group leader. He is also serving as the Secretary of the Board of New Life Community Services. He is married to Li Lin and they have been in Covenant EFC since 2009.



YEO CHEE KIONG, PATRICK ■ Deacon

Patrick is married to Soo Fung and they have 2 children, Joshua and Bethany. Patrick works in fund management and provides investment services to diverse investor groups. The family has made Covenant EFC their spiritual home and community since 2010. Patrick serves as CGL in the East Centre and is a member of the Investment Committee.

参选长执会的候选人

■ 竞选连任的长执会成员：



LIM KAH HOCK, PATRICK (执事、候任长老)

2003年，Patrick与Lorene结婚。他们育有二女，Chloe和Phoebe。他在一家美国公司工作，担任其特种聚合物业务的全球总监。1980年，他在Emmanuel Chapel（暂译：以马内利教堂）祈祷接受基督，该教堂于1989年与圣约播道会合并。他曾在圣约播道会的多个事工服事，现任新生命民众服务中心的理事会主席。他在武吉班让堂敬拜，并于2015年加入长执会。



CHAN MUN BIN (执事)

1997年，Mun Bin与Serene结婚。他们育有三个孩子，Karis, Joshua 和Joel。他是一家国际银行的法律顾问。他于1990年接受基督，并通过新加坡学园传道会和教会得到了跟进。自1995年以来，他一直在圣约播道会。他目前担任武吉班让堂的小组组长和家庭生活事工的婚前预备课程导师。他于2019年加入长执会。



JAMES GARY A. K. SATCHY (执事)

James与Anna结婚，他们育有两个青少年时期的孩子。他是一名顾问，专为学校和机构提供家庭生活教育与咨询。James自2011年以来一直在圣约播道会，并积极担任宣教理事会主席和驻南亚区域双职宣教士。他于2019年加入长执会。



SEE WENG KEONG, IRWIN (执事)

2014年，Irwin与Yingjie结婚。他们育有两个孩子，Zoe和Aaron。Irwin经营一所私立教育中心，专为学生提供综合科目和英语补习。他也是The Seed Initiative（暂译：种子倡议）的创始人，该倡议为有意义的社会项目提供种子资金和指导。他来到了圣约播道会后就于2008年将其作为他的母会。Irwin在武吉班让堂担任区域导师，同时也是Vision 2028 & Beyond（暂译：2028愿景再超越）筹款工作组的成员。他于2019年加入长执会。

■ 竞选担任秘书长：



SIEW SOOK LING, MAVIS (女执事)

2000年，Mavis嫁给了Wei Shing。他们育有三个孩子，Josiah, Amanda和Megan。她是启发小学的教师指导员，负责与她的学校领导一起推动和监督学校的专业发展进程和成果。Mavis于2001年加入圣约播道会，曾担任小组组长10年。她目前是一位敬拜带领者，也与丈夫一起参与婚姻督导。她于2019年加入长执会。

■ 竞选连任的财政：



TAN MENG SIA, NELSON (执事)

2005年，Nelson与Cindy结婚。他是一名专业会计师，目前在一家美国跨国公司工作，担任业务部门的区域财务总监，也是其新加坡公司的董事。他在1980年代中期接受了基督，并在中学期间在青年归主协会热情地服事。Nelson在2011年从美国的工作任务回来后来到了圣约播道会，并在此后使圣约播道会成为他的母会。自2017年以来，他一直是长执会的成员。在教会外，Nelson是职场事奉的领导者。他目前担任East Centre（暂译：东区分堂）的区域导师，也是财务委员会的主席。

■ 竞选成为新长执会成员：



GUOK SUAN CHOO (女执事)

1993年，Suan Choo嫁给了David。他们育有两个孩子，Daniel和Samantha。Suan Choo是凸版利丰集团的总法律顾问兼公司秘书长。该集团是一家总部位于新加坡的跨国企业集团，隶属于在东京证交所上市的凸版印刷株式会社。Suan Choo曾于2004-2009年担任长执会秘书长，之后她与David一起在WEB少年事工服事了11年。她目前在新生代（TNG）事工服事，督导一群女孩，并以法律咨询小组成员的身份支援长执会。她也是ACK国际私人有限公司的董事。



LO TUCK SENG, JEREMIAH (执事)

Jeremiah在国防部工作。他持有约翰·霍普金斯大学高级国际研究学院国际公共政策硕士学位和新加坡国立大学社会科学学士学位。Jeremiah是一名前富布赖特学者，在华盛顿特区帮助无家可归者后，他对慈善服务产生了兴趣。他曾在圣约播道会在武吉班让的Community Blessing Homework Corner（暂译：“社区祝福家庭作业角落”）计划中服事，并担任小组副组长。他还担任新生命民众服务中心理事会的秘书长。他与Li Lin结婚，他们自2009年以来一直在圣约播道会。



YEO CHEE KIONG, PATRICK (执事)

Patrick与Soo Fung结婚，他们育有两个孩子，Joshua和Bethany。Patrick从事基金管理工作，为不同的投资者群体提供投资服务。自2010年以来，他们全家已将圣约播道会作为他们的属灵家园和群体。Patrick在East Centre（暂译：东区分堂）担任小组组长，也是投资委员会的成员。